
Fra: Strømdal Frank (frank.stromdal@vegvesen.no)
Sendt: 12.06.2019 22:24:57
Til: Tor Harald Rødseth
Kopi: 

Emne: 18/224451-145 22.05.2019 FV.213 – Skiftesvik – Marikoven Oversending av klage på vedtak om
ekspropriasjon gnr.12 bnr.1448, 1482 – Askøy kommune
Vedlegg: 

Hei!

Viser til telefonsamtale ang. Mangel i vedlegg.

Se epost fra Askøy kommune ang. Kulvert

Mvh
Frank Strømdal

Videresendt melding:

Fra: Sebak Jannicke Kuvås <jannicke.kuvas@vegvesen.no>
Dato: 20. mai 2019 kl. 12:39:40 CEST
Til: Strømdal Frank <frank.stromdal@vegvesen.no>
Kopi: Nilsen Isabelle <isabelle.nilsen@vegvesen.no>
Emne: SV: Fv 213 - plan 278 spørsmål vedr. kulvert

Hei,
 
Her er tilbakemeldingen vi har fått fra Askøy kommune.
 
Mvh
Jannicke
 

Fra: Vallestad Bernt Kristen 
Sendt: mandag 20. mai 2019 12:37
Til: Sebak Jannicke Kuvås <jannicke.kuvas@vegvesen.no>
Emne: VS: Fv 213 ‐ plan 278 spørsmål vedr. kulvert
 
 
 

Fra: Solveig Irene Olsen <Solveig.Irene.Olsen@askoy.kommune.no> 
Sendt: onsdag 15. mai 2019 14:45
Til: Nilsen Isabelle <isabelle.nilsen@vegvesen.no>
Kopi: Vallestad Bernt Kristen <bernt.vallestad@vegvesen.no>
Emne: SV: Fv 213 ‐ plan 278 spørsmål vedr. kulvert
 
Hei
 
Så lenge dere løser årsaken til at kulverten er der, er det greit å stenge den. Men da er det viktig å
understreke at det må være en god nok løsning som erstatter kulverten. Dersom dette får
konsekvenser for noen nedstrøms eller annet, må det redegjøres for, og avklares med de det gjelder.



 
 
Med hilsen
 
Solveig Irene Olsen
Ingeniør, fagansvarlig private planer
 
Areal og samfunn, Seksjon Byggesak og private planer
Klampavikvegen 1, 5300 Kleppestø
 
Tlf direkte     56 15 85 99
Sentralbord   56 15 80 00
 
www.askoy.kommune.no
 
 

Fra: Nilsen Isabelle <isabelle.nilsen@vegvesen.no> 
Sendt: 6. mai 2019 14:51
Til: Solveig Irene Olsen <Solveig.Irene.Olsen@askoy.kommune.no>
Emne: Fv 213 ‐ plan 278 spørsmål vedr. kulvert
 
Hei Solveig,
 
Jeg mener du har hatt samtaler med Cathrine Botnevik angående om kulvert langs fv. 213, som er vist
i pdf. plankartet, men ikke i det digitale kartet kunne stenges?
Jeg mener at det var kommet frem til at vi ikke var pliktig å ivareta kulvert og kunne stenge den, men
finner ikke igjen mail korrespondansen omkring dette.
Det står heller ingenting om den i planbestemmelsene.
 
Håper du kan hjelpe oss.
 
Mvh
 
Isabelle Nilsen


